
 

Referat af afdelingsmøde d. 10 september 2024 

Afdeling 15, Stavnsvej 
 
Tilstedeværende: 
Bestyrelsesmedlemmer: Mi, An, Ma og St 
 
 
Antal husstande fremmødt: 

- 165  
- 183 
- 219 (2)  
- 179 
- 113 
- 169 
- 307 
- 85 
- 133 

 
 
Velkomst ved afdelingsbestyrelsen 
Byder velkommen og præsenterer dagsordenen. 
 
 
Valg af dirigent 
Mi 
 
Valg af stemmeudvalg 
St, An 
 
Valg af referent 
An 
 
 
 
Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 
 

- Fældning af platantræer, da de skader bygningerne. 
Der blev præsenteret, hvad der kommer til at ske udenfor med de forskellige hække mv.  

- Hækken mod andelsboliger, giver problemer hvert år! 
Søren Voigt vil varsle andelsboligerne og bestille arbejdet til udførelse i efteråret. 
Får fjernet træer og hække rundt omkring på grunden for at få styr på det.  
Samt træerne ud til stien fordi de ødelægger tagrenderne. 
Stramme op omkring de ting som skal være godkendt i forhold til grundene.  

- Kort snak om det som skete forrige uge i afdelingen  
Snak om det, som skete torsdag nat.  
Der er lavet en klage over beboerne, og der bliver angiveligt fulgt op på det fra Lejerbos side. 



 

 
 
 
Indkomne forslag 
Billigere Fiber internet til Stavnsvej - via andelsnet BoligNet Aarhus.  - Christian Madsen 
 
14 er for  
0 imod 
4 blanke stemmer  
Det er vedtaget at vi skal have nyt internet.  
 
Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år: 
Vi stiger 4 kr i husleje.  
Regnskab er anderledes fordi vi har skiftet firma. 
Vi har haft 2 måneder med sne, så derfor er udgifterne steget.  
18 for  
Det er godkendt.  
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

● Valg af 3 medlemmer til afdelingsbestyrelsen. 
Sofie Trier 
18 for 
 
Trine Villemoes 
18 for 
 
Michael humle-Nielsen 
18 for 
 
Bjørn Pedersen  
18 for 
  

● Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen. 
Mikkel Schulz 
18 for 
 
Aleksander Ribergaard 
18 for 
 
Eventuelt - Ordet er frit 
Overvågning, lejerbo har været kontaktet før.  
De siger det er svært at få igennem. 
Der kan blive lavet en indkaldelse til et ekstraordinært møde.  
Vi tager det op på bestyrelsen og tager det op på Lejerbo.  
 
 


